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Stadsbyggnadsnämnden har gett stadsbyggnadsförvaltningen ett uppdrag att ta 
fram en parkeringsnorm för Karlstads kommun. Ärendet har varit ute på remiss 
hos berörda nämnder, bolag, en del intresseorganisationer och externa aktörer. 
Men sedan hösten 2014 har aktiviteterna avstannat. 

I samband med att detaljplaner tas fram i snabbare takt och staden växer så är 
behovet stort av att skapa en samsyn över nämnderna rörande parkeringsnormen 
i Karlstad. Karlstads kommun behöver en parkeringsnorm som förtydligar vår 
ambition med att bygga en stad som är dimensionerad för en hållbar 
samhällsutveckling och som tydligt tar höjd för att prioritera trafikslag som 
möjliggör ett hållbart resande. Cyklar, elbilar och kollektivtrafik behöver 
prioriteras i stadsutvecklingen för att klara av omställningen till ett hållbart 
samhälle.

Jag undrar därför
� Hur går arbetet med parkeringsnormen, när beräknas den vara klar? 
� Hur säkerställer stadsbyggnadsnämnden att parkeringsnormen uppfyller 

Karlstads kommuns åtaganden om en god grön stad? 
� Hur ser normerna kring elfordon och cykelparkeringar ut?
� Finns det en plan för uppföljning och utvärdering av parkeringsnormen, hur 

den efterlevs och vilka effekter den fått? 
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